



Rehabilitation of sewerage network in Sabkha district- Raqqa

Request for the submission of Proposals (LRPS-2022- 9173468) Rehabilitation of sewerage network in Sabkha district-Raqqa

The United Nations Children's Fund (UNICEF) Syria country office is intending to enter into a contract for provision of **Rehabilitation of sewerage network in Sabkha district-Raqqa**. In order to perform this task, UNICEF is looking for reputable international or local service provider. Service providers are invited to apply.

The proposals of service providers will be strictly evaluated according to the LRPS document.

RFP document copy can be obtained by interested firms free of charge from UNICEF by sending a request to email: jabouassali@unicef.org

The address for the submission of Proposals is; UNICEF Office in East Mazzeh, Al Shafiee St., Bldg 2

Or through UNICEF secured email: syria_supply@unicef.org

Closing date of the submission is: 16 March 2022 at 16:30 hours.

LRPS received after closing date/time will be rejected.

Please note the following:

- UNICEF does not deal with service providers who are non-compliant with the National Labor Laws and Regulations and with those who abide to ethical standards related to child Labor and landmines.
- UNICEF payment terms are after delivery.
- UNICEF prefers to collaborate with those who have previous working experience in the subject matter.
- Upon receipt and review of the documents, UNICEF officials shall only visit the premises of the suppliers who have submitted complete documentation and who meet UNICEF criteria before considering them as services providers.



مشروع تأهيل شبكة الصرف الصحي في بعض احياء مدينة السبخة

"طلب تقديم العروض رقم (LRPS-2022- 9173468) لمشروع تأهيل شبكة الصرف الصحي في بعض احياء مدينة السبخة"

يعتزم مكتب الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسيف) بسوريا الدخول في عقد لتقديم خدمات تأهيل شبكة الصرف الصحي في بعض احياء مدينة السبخة ، تبحث اليونيسيف عن مزود خدمات عالمي أو محلي من ذوي السمعة الطيبة. لذلك ندعو مقدمي الخدمات لتقديم عروضهم.

سيتم تقييم طلبات مقدمي الخدمة بدقة وفقاً لوثيقة طلب تقديم العروض.

يمكن الحصول على نسخة من وثيقة تقديم العروض من قبل الشركات المهتمة مجاناً من مكتب اليونيسيف عن طريق الطلب في البريد الإلكتروني إلى العنوان التالي: jabouassali@unicef.org

العنوان لتقديم العروض هو:

مكتب اليونيسيف في المزة الشرقية ، شارع الإمام الشافعي ، بناء رقم 2 .

أو عن طريق البريد الإلكتروني الأمن لمنظمة اليونيسيف:

syria_supply@unicef.org

تاريخ الإغلاق لتقديم العروض هو:

16 آذار 2022 في تمام الساعة 16:30 مساءً.

سيتم رفض أي عرض بعد تاريخ / وقت الإغلاق

الرجاء الانتباه للملاحظات التالية:

- لا تتعامل منظمة اليونيسيف مع مقدمي الخدمات الذين لا يلتزمون بالقوانين واللوائح الوطنية للعمل ومع أولئك الذين يلتزمون بالمعايير الأخلاقية المتعلقة بعمل الأطفال والأعمال الأرضية.
- شروط الدفع لمنظمة اليونيسيف هي بعد التسليم.
- تفضل منظمة اليونيسيف التعاون مع من لديهم خبرة عملية سابقة في المجال المذكور.
- عند استلام ومراجعة الوثائق، يمكن لموظفي اليونيسيف زيارة مقر الموردين الذين قدموا وثائق كاملة والذين يستوفون معايير اليونيسيف قبل اعتبارهم كمقدمي خدمات.



CONSULTANCY FOR PREQUALIFICATION OF CONSTRUCTION CONTRACTORS FOR THE USE PERIOD 2022-2023 UNICEF Syria

Local / International Invitation to bid (RFP-2022-9173503) of Consultancy for pre-qualification of construction contractors for the use period in 2022 – 2023.

The United Nations Children's Fund (UNICEF) Syria country office is intending to contract a professional company for the Consultancy for pre-qualification of construction contractors for the use period 2022 – 2023, Syria. In order to perform this task, UNICEF is looking for reputable local or international companies. Local companies duly registered in Syria are invited to apply.

The interested companies are requested to submit their bids (proposals) in sealed envelope as per RFP requirements.

RFP document copy can be obtained by interested firms free of charge from UNICEF by sending a request to hereunder email: hrstum@unicef.org copying aqaraawe@unicef.org

Questions and queries can be received via email: hrstum@unicef.org copying aqaraawe@unicef.org by end of 10 Mar. 2022

The address for the submission of Proposals is: UNICEF Office in East Mazzeh, Al Shafiee St., Bldg 2

Closing date of the submission is: 22 Mar. 2022 at 23:30 hours.

RFPs received after closing date/time will be rejected.

Please note the following:

- UNICEF does not deal with service providers who are non-compliant with the National Labor Laws and Regulations and with those who abide to ethical standards related to child Labor and landmines.
- UNICEF payment terms are after delivery.
- UNICEF prefers to collaborate with those who have previous working experience in the subject matter.
- Upon receipt and review of the documents, UNICEF officials shall only visit the premises of the suppliers who have submitted complete documentation and who meet UNICEF criteria before considering them as services providers.



تقديم الخدمات الاستشارية لتأهيل مقاولي البناء يونيسيف سوريا

"طلب تقديم العروض رقم (RFP-2022-9173503) للتعاقد مع شركة لتقديم الخدمات الاستشارية لتأهيل مقاولي البناء لاستخدامها في 2022 - 2023 .

يعتزم مكتب الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسيف) بسوريا ابرام عقد تقديم الخدمات الاستشارية لتأهيل مقاولي البناء لاستخدامها في 2022 - 2023. من أجل القيام بهذه المهمة، تبحث اليونيسيف عن الشركات المحلية او الدولية من ذوي السمعة الطيبة. لذلك ندعو مقدمي الخدمات المحليين المسجلين حسب الأصول في سوريا لتقديم عروضها.

يطلب من مقدمي الخدمات المهتمين تقديم عروضها في ظرف مختوم وفقاً لمتطلبات طلب تقديم العروض.

يمكن الحصول على نسخة من وثيقة تقديم العروض من قبل الشركات المهتمة مجاناً من مكتب اليونيسيف عن طريق الطلب في البريد الإلكتروني إلى العنوان التالي: hrstum@unicef.org نسخة إلى aqaraawe@unicef.org

آخر يوم تستقبل فيه اليونيسيف تساؤلاتكم هو في 10 آذار 2022 الى العنوان التالي: hrstum@unicef.org نسخة إلى aqaraawe@unicef.org

العنوان لتقديم العروض هو:

مكتب اليونيسيف في المزة الشرقية ، شارع الإمام الشافعي ، بناء رقم 2 ،

تاريخ الإغلاق لتقديم العروض هو:

22 آذار 2022 في تمام الساعة 23:30 مساءً.

سيتم رفض أي عرض بعد تاريخ / وقت الإغلاق

الرجاء الانتباه للملاحظات التالية:

- لا تتعامل منظمة اليونيسيف مع مقدمي الخدمات الذين لا يلتزمون بالقوانين واللوائح الوطنية للعمل ومع أولئك الذين يلتزمون بالمعايير الأخلاقية المتعلقة بعمل الأطفال والأعمال الأرضية.
- شروط الدفع لمنظمة اليونيسيف هي بعد التسليم.
- تفضل منظمة اليونيسيف التعاون مع من لديهم خبرة عملية سابقة في المجال المذكور.
- عند استلام ومراجعة الوثائق، يمكن لموظفي اليونيسيف زيارة مقر الموردين الذين قدموا وثائق كاملة والذين يستوفون معايير اليونيسيف قبل اعتبارهم كمقدمي خدمات.



Installation of 6 toilet units and showers, 6 toilets for people with special needs, water and sewerage network in Newroz camp

Request for the submission of Proposals (LRPS-2022-9173467) Installation of 6 toilet units and showers, 6 toilets for people with special needs, water and sewerage network in Newroz camp

The United Nations Children's Fund (UNICEF) Syria country office is intending to enter into a contract for provision of **Installation of 6 toilet units and showers, 6 toilets for people with special needs, water and sewerage network in Newroz camp**. In order to perform this task, UNICEF is looking for reputable international or local service provider. Service providers are invited to apply.

The proposals of service providers will be strictly evaluated according to the LRPS document.

RFP document copy can be obtained by interested firms free of charge from UNICEF by sending a request to email: jabuassali@unicef.org

The address for the submission of Proposals is; **UNICEF Office in East Mazzeh, Al Shafiee St., Bldg 2**

Or through UNICEF secured email: syria_supply@unicef.org

Closing date of the submission is: **16 March 2022 at 16:30 hours.**

LRPS received after closing date/time will be rejected.

Please note the following:

- UNICEF does not deal with service providers who are non-compliant with the National Labor Laws and Regulations and with those who abide to ethical standards related to child Labor and landmines.
- UNICEF payment terms are after delivery.
- UNICEF prefers to collaborate with those who have previous working experience in the subject matter.
- Upon receipt and review of the documents, UNICEF officials shall only visit the premises of the suppliers who have submitted complete documentation and who meet UNICEF criteria before considering them as services providers.



مشروع لتنفيذ (6) وحدة تواليتات وحمامات بيتونية و(6) تواليت ذوي الاحتياجات الخاصة مع الخزانات عدد (12) وشبكات المياه والصرف الصحي في منطقة التوسع الشمالي في مخيم نوروز

"طلب تقديم العروض رقم (LRPS-2022-9173467) لمشروع تنفيذ (6) وحدة تواليتات وحمامات بيتونية و(6) تواليت ذوي الاحتياجات الخاصة مع الخزانات عدد (12) وشبكات المياه والصرف الصحي في منطقة التوسع الشمالي في مخيم نوروز".

يعتزم مكتب الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسيف) بسوريا الدخول في عقد لتقديم خدمات مشروع تنفيذ (6) وحدة تواليتات وحمامات بيتونية و(6) تواليت ذوي الاحتياجات الخاصة مع الخزانات عدد (12) وشبكات المياه والصرف الصحي في منطقة التوسع الشمالي في مخيم نوروز، تبحث اليونيسيف عن مزود خدمات عالمي أو محلي من ذوي السمعة الطيبة. لذلك ندعو مقدمي الخدمات لتقديم عروضهم.

سيتم تقييم طلبات مقدمي الخدمة بدقة وفقاً لوثيقة طلب تقديم العروض.

يمكن الحصول على نسخة من وثيقة تقديم العروض من قبل الشركات المهتمة مجاناً من مكتب اليونيسيف عن طريق الطلب في البريد الإلكتروني إلى العنوان التالي: jabuassali@unicef.org

العنوان لتقديم العروض هو:

مكتب اليونيسيف في المزة الشرقية، شارع الإمام الشافعي، بناء رقم 2.

أو عن طريق البريد الإلكتروني الأمن لمنظمة اليونيسيف:

svria_supply@unicef.org

تاريخ الإغلاق لتقديم العروض هو:

16 آذار 2022 في تمام الساعة 16:30 مساءً.

سيتم رفض أي عرض بعد تاريخ / وقت الإغلاق

الرجاء الانتباه للملاحظات التالية:

- لا تتعامل منظمة اليونيسيف مع مقدمي الخدمات الذين لا يلتزمون بالقوانين واللوائح الوطنية للعمل ومع أولئك الذين يلتزمون بالمعايير الأخلاقية المتعلقة بعمل الأطفال والألغام الأرضية.
- شروط الدفع لمنظمة اليونيسيف هي بعد التسليم.
- تفضل منظمة اليونيسيف التعاون مع من لديهم خبرة عملية سابقة في المجال المذكور.
- عند استلام ومراجعة الوثائق، يمكن لموظفي اليونيسيف زيارة مقر الموردين الذين قدموا وثائق كاملة والذين يستوفون معايير اليونيسيف قبل اعتبارهم كمقدمي خدمات.



Execution of Solar Power Plants (SPP's) at several water pumping and stations in Aleppo and Quneitra Governorates UNICEF Syria

Local / International Request for the submission of Proposals (LRPS-2022-9173461) for Execution of Solar Power Plants (SPP's) at several water pumping and stations in Aleppo and Quneitra Governorates.

The United Nations Children's Fund (UNICEF) Syria country office is intending to contract a professional firm to implement the Execution of Solar Power Plants (SPP's) at several water pumping and stations in Aleppo and Quneitra Governorates, Syria. In order to perform this task, UNICEF is looking for reputable local or international service provider. Local Service providers duly registered in Syria are invited to apply.

The interested local service providers are requested to submit Proposal (LRPS) in sealed envelope as per LRPS requirements.

LRPS document copy can be obtained by interested firms free of charge from UNICEF by sending a request to hereunder email: aghannoum@unicef.org.

Questions and queries can be received via email: aghannoum@unicef.org by end of 09 Mar. 2022

The pre-bid meeting will be held on 06 Mar. 2022 online, UNICEF will share the link with the interested companies.

The address for the submission of Proposals is:
UNICEF Office in East Mazzeh, Al Shafiee St., Bldg 2

Closing date of the submission is: **19 Mar. 2022 at 16:30 hours.**

RFPs received after closing date/time will be rejected.

Please note the following:

- UNICEF does not deal with service providers who are non-compliant with the National Labor Laws and Regulations and with those who abide to ethical standards related to child Labor and landmines.
- UNICEF payment terms are after delivery.
- UNICEF prefers to collaborate with those who have previous working experience in the subject matter.
- Upon receipt and review of the documents, UNICEF officials shall only visit the premises of the suppliers who have submitted complete documentation and who meet UNICEF criteria before considering them as services providers.



تنفيذ محطات طاقة شمسية في عدة محطات ضخ ومحطات مياه في محافظتي حلب والقنيطرة يونيسيف سوريا

"طلب تقديم العروض رقم (LRPS-2022-9173461) للتعاقد مع شركة لتنفيذ محطات طاقة شمسية في عدة محطات ضخ ومحطات مياه في محافظتي حلب والقنيطرة.

يعتزم مكتب الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسيف) بسوريا إبرام عقد خدمة لتنفيذ محطات طاقة شمسية في عدة محطات ضخ ومحطات مياه في محافظتي حلب والقنيطرة. من أجل القيام بهذه المهمة، تبحث اليونيسيف عن مزود خدمات محلي أو دولي من ذوي السمعة الطيبة. لذلك ندعو مقدمي الخدمات المحليين المسجلين حسب الأصول في سوريا لتقديم عروضهم.

يطلب من مقدمي الخدمات المحليين المهتمين تقديم عروضهم في ظرف مختوم وفقاً لمتطلبات طلب تقديم العروض.

يمكن الحصول على نسخة من وثيقة تقديم العروض من قبل الشركات المهتمة مجاناً من مكتب اليونيسيف عن طريق الطلب في البريد الإلكتروني إلى العنوان التالي: aghannoum@unicef.org

آخر يوم تستقبل فيه اليونيسيف تساؤلاتكم هو في 09 آذار 2022 إلى العنوان التالي: aghannoum@unicef.org

سيعقد الاجتماع السابق لتقديم العطاءات في 06 مارس 2022 عبر الإنترنت، وستشارك اليونيسيف الرابط مع الشركات المهتمة.

العنوان لتقديم العروض هو:

مكتب اليونيسيف في المزة الشرقية، شارع الإمام الشافعي، بناء رقم 2،

تاريخ الإغلاق لتقديم العروض هو:

19 آذار 2022 في تمام الساعة 16:30 مساءً.

سيتم رفض أي عرض بعد تاريخ / وقت الإغلاق

الرجاء الانتباه للملاحظات التالية:

- لا تتعامل منظمة اليونيسيف مع مقدمي الخدمات الذين لا يلتزمون بالقوانين واللوائح الوطنية للعمل ومع أولئك الذين يلتزمون بالمعايير الأخلاقية المتعلقة بعمل الأطفال والألغام الأرضية.
- شروط الدفع لمنظمة اليونيسيف هي بعد التسليم.
- تفضل منظمة اليونيسيف التعاون مع من لديهم خبرة عملية سابقة في المجال المذكور.
- عند استلام ومراجعة الوثائق، يمكن لموظفي اليونيسيف زيارة مقر الموردين الذين قدموا وثائق كاملة والذين يستوفون معايير اليونيسيف قبل اعتبارهم كمقدمي خدمات.



Supply and provision of Liquid Sodium Hypochlorite to 14 governorates UNICEF Syria

Local / International Invitation to bid (LITB-2022- 9173417) for Supply and provision of Sodium Hypochlorite to 14 governorates.

The United Nations Children's Fund (UNICEF) Syria country office is intending to contract a professional company for the Supply and provision of Sodium Hypochlorite to 14 governorates, Syria. In order to perform this task, UNICEF is looking for reputable local or international companies. Local companies duly registered in Syria are invited to apply.

The interested local companies are requested to submit their bids (ITB) in sealed envelope as per ITB requirements.

ITB document copy can be obtained by interested firms free of charge from UNICEF by sending a request to hereunder email: hrstum@unicef.org.

Questions and queries can be received via email: hrstum@unicef.org by end of 08 Mar. 2022

The address for the submission of Proposals is:
UNICEF Office in East Mazzeh, Al Shafiee St., Bldg 2

Closing date of the submission is: 15 Mar. 2022 at 16:30 hours.

RFPs received after closing date/time will be rejected.

Please note the following:

- UNICEF does not deal with service providers who are non-compliant with the National Labor Laws and Regulations and with those who abide to ethical standards related to child Labor and landmines.
- UNICEF payment terms are after delivery.
- UNICEF prefers to collaborate with those who have previous working experience in the subject matter.
- Upon receipt and review of the documents, UNICEF officials shall only visit the premises of the suppliers who have submitted complete documentation and who meet UNICEF criteria before considering them as services providers.



توريد هيبوكلوريت الصوديوم السائل يونيسف سوريا

"طلب تقديم العروض رقم (LITB-2022-9173417) للتعاقب مع شركة لتوريد هيبوكلوريت الصوديوم السائل إلى 14 محافظة.

يعتزم مكتب الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسف) بسوريا إبرام عقد خدمة لتوريد هيبوكلوريت الصوديوم السائل إلى 14 محافظة. من أجل القيام بهذه المهمة، تبحث اليونيسف عن الشركات المحلية أو الدولية من ذوي السمعة الطيبة. لذلك ندعو مقدمي الخدمات المحليين المسجلين حسب الأصول في سوريا لتقديم عروضها.

يطلب من مقدمي الخدمات المحليين المهتمين تقديم عروضها في ظرف مختوم وفقاً لمتطلبات طلب تقديم العروض.

يمكن الحصول على نسخة من وثيقة تقديم العروض من قبل الشركات المهتمة مجاناً من مكتب اليونيسف عن طريق الطلب في البريد الإلكتروني إلى العنوان التالي: hrstum@unicef.org

آخر يوم تستقبل فيه اليونيسف تساؤلاتكم هو في 08 آذار 2022 إلى العنوان التالي: hrstum@unicef.org

العنوان لتقديم العروض هو:

مكتب اليونيسف في المزة الشرقية، شارع الإمام الشافعي، بناء رقم 2،

تاريخ الإغلاق لتقديم العروض هو:

15 آذار 2022 في تمام الساعة 16:30 مساءً.

سيتم رفض أي عرض بعد تاريخ / وقت الإغلاق

الرجاء الانتباه للملاحظات التالية:

- لا تتعامل منظمة اليونيسف مع مقدمي الخدمات الذين لا يلتزمون بالقوانين واللوائح الوطنية للعمل ومع أولئك الذين يلتزمون بالمعايير الأخلاقية المتعلقة بعمل الأطفال والأعمال الأرضية.
- شروط الدفع لمنظمة اليونيسف هي بعد التسليم.
- تفضل منظمة اليونيسف التعاون مع من لديهم خبرة عملية سابقة في المجال المذكور.
- عند استلام ومراجعة الوثائق، يمكن لموظفي اليونيسف زيارة مقر الموردين الذين قدموا وثائق كاملة والذين يستوفون معايير اليونيسف قبل اعتبارهم كمقدمي خدمات.



Expression of Interest of registration within UNICEF Pre-qualified Construction Contractors

Request for the submission of Application for Pre-qualification for the Provision of Construction Contractor Services

The United Nations Children's Fund (UNICEF) Syria country office is intending to implement multiple rehabilitation of projects in all the governorates of Syria. To be prepared for this task, UNICEF is planning to contract the services of reputable National Construction Contracting Firms to perform the construction, rehabilitation and maintenance works on behalf of UNICEF. National Construction Contracting Firms with their partners (Joint ventures, if any) duly registered are invited to submit the required documentation as per the EOI terms of reference.

The expected services from the construction contracting firms included but not limited to,

- Construction of new small buildings.
- Rehabilitation of Existing damaged facilities/buildings in various scales.
- Conduct required maintenance for operational buildings.
- The types of projects include but not limited to: Schools and Educational Facilities, Health Centres and Storages, water and sanitation networks, pump stations, Toilets and Latrine Units and Offices and Administrative Buildings.

The interested construction contracting firms/contractors categorized in above fields are requested to submit Application for Prequalification (AFP) in sealed envelope with all documents needed in the AFP. Contractors will be evaluated based on presented documents and physical verifications according to the criteria set for that.

AFP electronic document copy can be requested by interested firms during office hours between (March 2nd, 2022 - March 31st, 2022) by contacting Hussam Rstum email: hrstum@unicef.org copying Mr. Amjad Qaraawe aqaraawe@unicef.org

The address for the submission of documents is:

UNICEF Office in East Mazzeh, Al Shafiee St., Bldg 2 and the closing date is (March 31st 2022) at 23:30 PM.

AFP received after closing date/time will be rejected

For any clarification, do not hesitate to contact Hussam Rstum. Tel: + (963950044235) / hrstum@unicef.org copy to aqaraawe@unicef.org

Please note the following:

- UNICEF does not deal with service providers who are non-compliant with the National Labor Laws and Regulations and with those who abide to ethical standards related to child Labor and landmines.
- UNICEF payment terms are after delivery.
- UNICEF prefers to collaborate with those who have previous working experience in the subject matter.
- Upon receipt and review of the documents, UNICEF officials shall only visit the premises of the suppliers/contractors who have submitted complete documentation and who meet UNICEF criteria before considering them as services providers.



دعوة لتقديم طلبات التسجيل ضمن قائمة الموردين المؤهلين

"دعوة لتقديم طلبات التسجيل ضمن قائمة الموردين المؤهلين"

يعتزم مكتب الأمم المتحدة للطفولة (اليونيسف) بسوريا تنفيذ عدة مشاريع إنشائية في كافة المحافظات السورية. ومن أجل الجهورية لهذا الهدف، تطلب اليونيسف التعاقد مع شركات المقاولات الإنشائية المحلية ذات السمعة الطيبة لتقديم خدمات أعمال الإنشاء وإعادة التأهيل والصيانة الهندسية نيابة عن اليونيسف. لذلك ندعو الشركات المحلية للمقاولات الإنشائية المسجلة حسب الأصول في سوريا لتقديم الوثائق اللازمة لذلك كما هو موضح في وثائق هذه الدعوة.

الخدمات المطلوبة من شركات المقاولات الإنشائية تشمل على سبيل المثال لا الحصر:

- إنشاء مباني صغيرة جديدة.
- إعادة تأهيل المباني المتضررة بمختلف المستويات.
- القيام بأعمال الصيانة للمباني المستثمرة.
- أنواع المشاريع المستهدفة تشمل بدون حصر: المدارس والمنشآت التعليمية، المراكز والمستودعات الصحية، مباني الحمامات والمرافق الصحية، المباني الإدارية والمكاتب، شبكات المياه والصرف الصحي، محطات ضخ.

يطلب من شركات المقاولات والأعمال الإنشائية المهتمة تقديم وثائقها في ظرف مختوم وفقاً لمتطلبات تقديم الطلبات. سيتم تقييم طلبات شركات المقاولات الإنشائية بدقة وفقاً لوثيقة طلب تقديم طلبات التأهيل.

يمكن الحصول على نسخة من الوثائق اللازمة لهذه الدعوة خلال ساعات العمل (02/3/2022 حتى 31/3/2022) أو عن طريق طلب نسخة الكترونية بإرسال إيميل إلى hrstum@unicef.org ونسخة إلى aqaraawe@unicef.org.

العنوان لتقديم الوثائق هو:

مكتب اليونيسف في المزة الشرقية، شارع الإمام الشافعي، بناء رقم 2. تاريخ الإغلاق (31/03/2022) في تمام الساعة PM 23:30

سيتم رفض أي طلب بعد تاريخ / وقت الإغلاق

للحصول على أي توضيح، يرجى الاتصال 00963950044235

البريد الإلكتروني: hrstum@unicef.org نسخة إلى aqaraawe@unicef.org

الرجاء الانتباه للملاحظات التالية:

- لا تتعامل منظمة اليونيسف مع مقدمي الخدمات الذين لا يلتزمون بالقوانين واللوائح الوطنية للعمل ومع أولئك الذين يلتزمون بالمعايير الأخلاقية المتعلقة بعمل الأطفال والأعمال الأرضية.
- شروط الدفع لمنظمة اليونيسف هي بعد التسليم.
- تفضل منظمة اليونيسف التعاون مع من لديهم خبرة عملية سابقة في المجال المذكور.
- عند استلام ومراجعة الوثائق، يمكن لموظفي اليونيسف زيارة مقر الموردين الذين قدموا وثائق كاملة والذين يستوفون معايير اليونيسف قبل اعتبارهم كمقدمي خدمات.

